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Verslag Algemene Ledenvergadering van de Vogelwerkgroep Het

Gooi en Omstreken

Donderdag 25 maart 2010 in de Bethlehemkerk te Hilversum

Aanwezige bestuursleden Rien Rense, André Kerkhof, Piet Spoorenberg, Bep Dwars

Poul Hulzink, Han Westendorp, Wobbe Kijlstra

Aanwezige leden Volgens presentielijst: 34

1. Opening en mededelingen bestuur

Mededelingen bestuur:

Femand Jager wordt bedankt voor zijn
inzet als coördinator van het tuinvogel-

onderzoek. Hij is er na vele jaren mee

gestopt. Gelukkig is er al een opvolger
bekend namelijk Egbert Leijdekker.

Ook Atie en Frans van Klaveren worden

bedankt voor hun inzet en betrokkenheid

bij de jeugdcursus. Na eerst de volwas-

senen cursus te hebben getrokken en

daarnade jeugdcursus zijn ze nu gestopt.

Rien spreekt zijn grote waardering uit

voor wat zij in de afgelopen jaren hebben

gedaan voor de vereniging.
Peter Jan Senteur en Mieke Pieren van de

zwaluwenkring hebben de afgelopen
maanden veel werk verzet om fondsen te

werven voor het plaatsen van een

zwaluwentil in Huizen. Dat heeft tot

resultaat geleid. Na toezeggingen van de

Alliantie en Vogelbescherming, is er nu

ook een toezegging van het Prins Bemard

Cultuurfonds. Daarmee is de financiering

van de eerste til rond. Deze wordt nu

besteld en kan hopelijk snel geplaatst
worden op het surfstrand in Huizen.

In de vorige vergadering is melding

gedaan van een erfenis voor de VWG. De

afhandeling wordt deze zomer verwacht.

Het bestuur zal in de najaarsvergadering
voorstellen doen voor de besteding en de

daarbij te volgen procedure.
2. Vaststellen verslag Algemene

Ledenvergadering van 26 november 2009

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Algemeen jaarverslag 2009

De voorzitter licht het jaarverslag toe. Er is

weer een groot aantal activiteiten uitgevoerd,
waaronder nieuwe zoals de werkgroep

broedvogelinventarisaties. Enkele zijn gestopt:

de trektelpost, de jeugdcursus en het Goois

Vogelnet. We kunnen met tevredenheid

terugkijken: de activiteiten worden goed

bezocht en er is enthousiasme en inzet.

Het jaarverslag is tot stand gekomen dankzij de

bijdragen van de verschillende sub- en

werkgroepen.

Het verslag wordt vastgesteld.

4. Financieel Jaarverslag 2009

De penningmeester, AndréKerkhof, licht voor

de laatste keer het financiële verslag toe. Het

verslagjaar is in financiële zin ook positief

verlopen en afgesloten met een positief
resultaat van € 1595. Het totale vermogen

bedraagt € 18.962.

Rien bedankt André voor zijn toelichting. Het

financiëlejaarverslag wordt goedgekeurd.

5. Verslag Kascommissie

Elsje van der Velde leest namen de

kascommissie het verslag van de kascommissie

voor. Door omstandigheden is het de

kascommissie niet gelukt in volledige

samenstelling bij elkaar te komen om de

boeken te controleren.

De voorzitter, Rien Rense, opent de

vergadering en heet iedereen van harte

welkom, in het bijzonder de nieuwe leden. Van

een aantal leden is een bericht van

verhindering ontvangen. Deze zijn bekend bij

het secretariaat.

De agenda wordt vastgesteld met dien

verstande dat aan punt 8 de herbenoeming van

de bestuursleden 'voorzitter' en 'avifauna'

worden toegevoegd.
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Omwille van de tijd en voortgang heeft de

controle plaatsgevonden op 24 maart door

Elsje van der Velde in bijzijn van Egbert

Leijdekker en de penningmeester.
Gebleken is dat de ontvangsten en betalingen

door de penningmeester op overzichtelijke

wijze zijn verantwoord en dat bij

steekproefsgewijze controle de bijbehorende
stukken als nota’s en andere bonnenkonden

worden aangetoond. Voorgesteld wordt om de

penningmeester te bedanken voor zijn
activiteiten als gebleken en voor de

medewerking en uitleg bij de controle van de

stukken en decharge te verlenen voor het

gevoerde beleid.

In aanvulling op dit officiële verslag maakt

Elsje van de gelegenheid gebruik voor een

persoonlijke noot in verband met het gegeven

dat het de laatste keer is dat André dit ‘grootse
werkstuk’ heeft verricht. Na het spel ‘petje op,

petje af bedankt Elsje André voor het

verrichte werk ‘ENORM PETJE AF’!

6. Decharge Bestuur

De vergadering verleent het bestuur decharge

voor het gevoerde beleid.

7. Benoeming kascommissie

Afgesproken wordt de benoeming van de leden

van de kascommissie door te schuiven naar de

algemene ledenvergadering van november.

8. Bestuurssamenstelling en -verkiezing
Piet Spoorenberg wordt herkozen als lid

namens de subgroep Avifauna.

Rien Rense wordtherkozen als voorzitter.

Egbert Leijdekker wordt gekozen als

penningmeester.
Voor de vacature voor de subgroep

Communicatie is nog geen kandidaat; deze

vacature blijft open.

De benoeming van de nieuwe penningmeester

betekent afscheid van de oude. Rien Rense

bedankt André voor al het verzette werk in de

afgelopen 10 jaar. Dankzij de inzet en energie

van André is veel veranderd en vooral

verbeterd:

het beheer van de financiële middelen

van de vereniging is geconcentreerd.

naast beheer is er ook aandacht voor

nieuw beleid bij het opstellen van de

begroting.

er is naast de voorjaarsvergadering een

najaarsvergadering gekomen.

André heeft zich een nauwgezette, accurate en

stimulerende penningmeester getoond. Naast

het penningmeesterschap is hij een van de

initiators van de commissie buitenland geweest

en heeft hij de nodige aandacht aan de

communicatie besteed (denk aan het

Vliegensvluggertje).

Rien is verheugd om als blijk van waardering,

aan André de oorkonde voor leden die zich

bijzonder verdienstelijk voor de vereniging
hebben gemaakt, te kunnen uitreiken.

Daarnaast krijgt André ook bloemen en een

prachtige “kip”. De kip symboliseert de

vereniging, die door de goede zorg van André

jarenlang gouden eieren heeft gelegd.

André geeft aan met veel plezier terug te

kijken op de afgelopen tien jaar. Er is veel

gebeurt en binnen de vereniging zijn gigantisch

veel activiteiten ontplooid. Als boodschap

geeft André mee ‘be good and teil it’.

Voor zijn opvolger heeft André de

portemonnee met inhoud (drie gulden) die hij
tien jaar geleden in de overdracht heeft

gekregen bewaard (en een kasboek uit 1986).

Hij wenst Egbert veel succes.

De vergadering bedankt André voor het vele

werk dat hij heeft verzet

9 Rondvraag

Engbert van Ooit geeft aan dat het

Vogelopvangcentrum Midden-Nederlandaan

de nieuwe wettelijke eisen is getoetst en
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voldoet aan de hoogste klasse. Daarmee is het

voorbestaan gegarandeerd. Er wordt nu

gedacht aan uitbreiding van de opvang voor

roofvogels en reigerachtigen en landelijke

opvang voor Ooievaars.

De voorzitter sluit onder dankzegging voor

ieders inbreng de vergadering.

Foto ’s: Han Westendorp


